
Program 77. zasedání Rady městské části Praha-Suchdol

29. května 2024

77.1 Závěrečný účet MČ Praha-Suchdol za r. 2023. Předkládá: J. Štůla, vedoucí EO.

77.2 Vyhodnocenízměn v organizačním řádu ÚMČ, pokr. bodu 76.2. Předkládá: lng. A. Genzerová, tajemnice

77.3 Dotace NPO na podporu dostupného bydlení. Předkládá: lng. L. Fernandes, vedoucí OHČ

77.4 Aktualizace finančního plánu BH+VHČ 2023. Předkládá: lng. L. Fernandes, vedoucí OHČ

77.5 Výše nájemného po výměně bytů. Předkládá: lng. L. Fernandes, vedouci OHČ

77.6 Bytové domy — stav hlavních rozvodů vody a tepla, pokr. bodu 72.4. Předkládá: H. Felgrová,

referentka bytové správy.

77.7 Koncepce údržby hřišť provozovaných MČ Praha-Suchdol, pokr. bodu 76.4, 75.5 Předkládá: Ing. M.

Kosař, vedoucí OHS

77.8 Zadávací dokumentace — nákup svozového vozidla s nosičem kontejnerů. Předkládá: Ing. M. Kosař.

77.9 Dodatek č. 13 Kooperativa — pojištění majetku a odpovědnosti, pokr. bodu 76.6. Předkládá: Ing. M.

Kosař.

77.10 Výstavba základnové stanice Vodafone. Předkládá: lng. M. Kosař.

77.11 Převzetí opravených komunikací kolem BD Suchdolské nám II., pokr. bodu 76.9, 75.9. Předkládá:

lng. C. Mudruňka, referent investic, KST

77.12 Zápis zjednání Komise rozvoje (KoRo) ze dne 22. května 2024. Předkládá: MgA. J. Navrátilová,

referentka veřejného prostoru, KST

77.13 Projekt Šance pro návrh — evaluace projektů, pokr. bodu 76.11. Předkládá: MgA. J. Navrátilová,

referentka veřejného prostoru, KST

77.14 Žádost o grant — program Biodiverzita Letiště Praha, a. s. Předkládá: lng. E. Moravcová, referentka

životního prostředí, OHS

77.15 Trumfy pro Suchdol 2024 — výsledky hlasování. Předkládá: lng. V. Štěpánková, místostarostka

77.16 Spolupráce s DDM Suchdol — Výtvarné sympozium. Předkládá: Z. Krumpholcová, vedoucí KCP

77.17 ZŠ M. Alše — opravy po havárii vody. Předkládá: Ing. V. Vik, místostarosta

77.18 Zvýšení počtu kontejnerů na tříděný odpad. Předkládá: lng. V. Vik, místostarosta

77.19 Opravy komunikací v MČ Praha-Suchdol, pokr. bodu 71.8. Předkládá: lng. V. Vik, místostarosta



ZÁPIS ZE 77. ZASEDÁNÍ

RADY MČ PRAHA-SUCHDOL

DNE 29. KVĚTNA 2024

Přítomni: Ing. Petr Hejl — starosta

Ing. Věra Štěpánková

David Skála — místostarosta

Ing. Andrea Hrobská Mináriková — radní

Ing. Václav Vik — místostarosta

Ověřovatelé: Ing. Václav Vik, Ing. Véra Štěpánková

Zapisovatel: lng. Anna Genzerová, tajemnice

Zasedání bylo zahájeno v 16:15 hod.

77.1 Závěrečný účet MČ Praha-Suchdol za r. 2023. Předkládá: J. Štůla, vedoucí OE. Usnesení: Rada bere na

vědomí předložené dokumenty k závěrečnému účtu za r. 2023 a žádá finanční výbor a zastupitelstvo o projednání

závěrečného účtu. Hlasování o usnesení 5-0-0.

77.2 Vyhodnocení změn v organizačním řádu ÚMČ. Pokračování. bodu 76.2. Předkládá: lng. A. Genzerová,

tajemnice. Usnesení: Rada požaduje v termínu do 25. 6. 2024 doplnit předklad v souladu s ustanovením

organizačního řádu a dále předložit návrh konkrétních opatření zaměřených na plnění úkolů. Hlasování o

usnesení 5—0—0.

77.3 Dotace na podporu dostupného bydlení. Předkládá: lng. L. Fernandes, vedoucí OHČ. Usnesení: Rada

ukládá OHČ v termínu do 12. 6. 2024 připravit ve spolupráci s HMP žádost o dotaci ve výši 4,33 mil. Kč z 5.

výzvy na finanční podporu přípravy projektů souladných s cíli EU - příprava projektů dostupného (vč. sociálního)

a udržitelného nájemního bydlení na financování projektové a další dokumentace za účelem zvýšení kapacity

dostupného bydlení na území HMP Hlasování o usnesení 5—0—0.

77.4 Aktualizace finančního plánu BH+VHČ 2023. Předkládá: Ing. L. Fernandes, vedouci OHČ. Rada odkládá

bod na příští jednání.

77.5 Výše nájemného po výměně bytů. Předkládá: lng. L. Fernandes, vedoucí OHČ. Usnesení: Rada v případě

provedených výměn bytů s dlouhodobým nájemným, kterým se rozumí nájemné u smluv na dobu neurčitou bez

sjednané valorizace, u následných smluv uzavřených po výměně bytů s ustanovením o automatickém

prodlužování doby nájmu souhlasí se zvyšováním nájemného stejným postupem jako u smluv na dobu neurčitou,

tedy v souladu s § 2248 N02. Hlasování o usnesení 5—0—0.

77.6 Bytové domy — stav hlavních rozvodů vody a tepla. Pokračování bodu 72.4. Předkládá: H. Felgrová,

referentka bytové správy. Usnesení: Rada požaduje doplnit předklad o informaci o aktuálním stavu měření tepla

a vody ve všech bytových domech a odkládá bod na příští jednání - 5. 6. 2024. Hlasování o usnesení 5—0—0.

77.7 Koncepce údržby hřišť provozovaných MČ Praha-Suchdol. Pokračování bodu 76.4. Předkládá: lng. M.

Kosař, vedoucí OSM. Usnesení: Bada konstatuje, že dětské hřiště pro mateřskou školu situované u základní

školy zůstává nadále ve správě MS aje na základě požadavku MS nadále uzavřené pro veřejnost. Rada ukládá

OSM zajistit zřízení odděleného průchodu na ovál za ZS a do 20. 8. 2024 zajistit kompletní opravy včetně nátěrů

zařízení a laviček na dětských hřištích, piknikových místech, náměstí včetně obnovy prvků Kyzlíkovy cesty. Rada

bere na vědomí koncepci pravidelného dohledu a drobné údržby hřišť provozovaných MČ. Hlasování o usnesení

5-0-0.

77.8 Zadávací dokumentace — nákup svozového vozidla s nosičem kontejnerů. Předkládá: Ing. M. Kosař.

Rada odkládá bod na příští jednání.

77.9 Dodatek č. 13 Kooperativa — pojištění majetku a odpovědnosti. Pokračování bodu 76.6. Předkládá: Ing.

M. Kosař. Usnesení: Rada požaduje doplnit předklad dle požadavků z předchozího jednání rady a odkládá bod

na příští jednání. Hlasování o usnesení 5-0—0.

77.10 Výstavba základnové stanice Vodafone. Předkládá: lng. M. Kosař. Usnesení: Rada odkládá bod na

příští jednání. Rada žádá o předklad informace o konkrétních podmínkách pro umístění stožáru, vč. doporučení

případné parcely.

77.11 Převzetí opravených komunikací kolem BD Suchdolské nám II. Pokračování bodu 76.9. Předkládá:

Ing. Č. Mudruňka, referent investic, KST. Usnesení: Vzhledem k plánované rekonstrukci komunikace U Hotelu a

Suchdolského náměstí rada souhlasí s převzetím opravených asfaltových komunikací, nového chodníku od

investora stavby za podmínky poskytnutí písemně potvrzené záruční doby 48 měsíců na všechny opravované

i nově provedené povrchy a skladby. Hlasování o usnesení 5-0-0.

77.12 Zápis z jednání Komise rozvoje (KoRo) ze dne 22. května 2024. Předkládá: MgA. J. Navrátilová,

referentka veřejného prostoru, KST. Usnesení: Rada bere na vědomí zápis z 10. jednání KoRo ze dne 22. 5.

2024. Rada souhlasí s dopracováním návrhu na zklidnění provozu v okolí základní školy ve variantě 1 dle návrhu

Ing. Syrového a Ing. Arch. Jeníkové a ukládá MgA. Navrátilové dokončit do 30. 6. 2024 projekční přípravu,

 podpis ověřovatelů:

podpis starosty MČ: 1 



upřesnit náklady, vybrat zhotovitele, připravit prezentaci pro veřejnost (před plánovanými setkáními) a zajistit

realizaci navržených opatření současně s úpravami parkování v ulicích s MHD do 30. 9. 2024. Rada s ohledem

na rozhodnutí o urychlené realizaci nestavebních opatření nesouhlasí s návrhem na zkušební zřízení školní ulice

(uzavření ulice před školou). V rámci projektu ,Bevzpečné cesty do školy bude prezentováno nestavební řešení

ZVÝŠENÍ BEZPEČNOSTI DOPRAVY V OKOLI ZS M. Alše: 13. 6. 2024, 18:00 na jednání SRPS —ZS a následně

20. 6. 2024 v 17:00 veřejnosti.

77.13 Projekt Šance pro návrh— evaluace projektů. Pokračování bodu 76.11. Předkládá: MgA. J. Navrátilová,

referentka veřejného prostoru, KST. Usnesení: Ráda souhlasí s výběrem realizovatelných návrhů žáků naší ZŠ

M Alše podaných v rámci participativního projektu ŠANCE PRO NÁVRH dle přílohy usnesení. Evaluované

návrhy budou předloženy k hlasování žákům ZS. Hlasování o usnesení 5-0-0.

77.14 Žádost o grant — program Biodiverzita Letiště Praha, a. s. Předkládá: lng. E. Moravcová, referentka

životního prostředí, OSM. Usnesení: Ráda souhlasí s podáním žádosti o grant Biodiverzita od Letiště Praha a

pověřuje lng. E. Moravcovou zajistit podání žádosti. Hlasování o usnesení 5-0-0.

77.15 Trumfy pro Suchdol 2024 — výsledky hlasování. Předkládá: lng. V. Štěpánková, místostarostka.

Usnesení: Radá bere na vědomí informaci, že v rámci hlasování,o návrzích vrámci participativního rozpočtu pro

pro chodce (224), 2. Víc vánočních světýlek (147), 3. Sluníčko nás nabíjí (,119) 4. Chameleon

s průlezem (113), 5. Diskem hody do přírody (105), 6. Posezem’ s vyhlídkou na Kozích hřbetech (61),

7. Suchdolský poesiomat (59). Rada ukládá úřadu předložit konkrétní nabídky na realizaci prvních tří návrhů

(Bezpečnější přechody pro chodce, Víc vánočních světýlek a Sluníčko nás nabíjí). Rada dále žádá zastupitelstvo

o schválení navýšení participativního rozpočtu MČ pro rok 2024 o 125.000 Kč, aby bylo možno

z rozpočtu realizovat i 4. návrh, na nějž ve stávajícím rozpočtu zbývá 225.000 Kč z 350.000 Kč. Hlasování

o usnesení 5-0-0.

77.16 Spolupráce s DDM Suchdol — Výtvarné sympozium. Předkládá: Z. Krumpholcová, vedoucí KCP.

Usnesení: Ráda souhlasí se spoluúčastí městské části na 2. ročníku Výtvarného sympozia v prostoru Kočárovny

v areálu Brandejsova dvora, které pořádají DDM Suchdol a spolek Radost v neděli 23. června 2024. Hlasování

o usnesení 5-0-0.

77.17 ZŠ M. Alše — opravy po havárii vody. Předkládá: lng. V. Vik, místostarosta. Usnesení: Radá bere na

vědomí havárii vodovodního potrubí v základní škole dne 26. 5. 2024, která způsobila poškození podhledů,

zaplavení podlah a výmálby tříd, kabinetů, chodeb a WC ve třech podlažích nové budovy. Radá dále bere na

vědomí ukončení pracovního poměru školníka pana Heváka, vyklizení služebního bytu a nutnost provedení

zásadních oprav tohoto bytu (podlahá, výmálba, kuchyňská linka, nátěry oken, elektroinstalace) před nástupem

nového školníka v srpnu 2024. Rada souhlasí s možností rozšíření předmětu díla spol. Mozaik, která bude

během prázdnin provádět obnovu učebny hudební výchovy, o rekonstrukci bytu a opravu podlah a výmalby

poškozených vodou. Vícepráce budou prováděny za podmínek a za ceny vymezené výběrovým řízením ná

zhotovitele obnovy učebny hudební výchovy, byt a opravy budou provedeny do 31. 8. 2024. Rada ukládá lng.

Vikovi předložit rádě propočet celkových nákladů na rekonstrukci bytu a na provádění oprav podlah a výmaleb

po protečení a informovat školu. Ráda dále ukládá lng. Kosařovi neprodleně projednat havárii a vzniklé škody

s pojišťovnou a připravit zprávu o řešení pojistné události na jednání rady dne 5. 6. 2024. Rada dále děkuje

manželům Hevákovým za dlouholetou poctivou práci vzákládní škole a JSDH za pomoc při odstraňování

havarijní situace ve škole. Ráda ukládá asistentce starosty zaslat poděkování manželům Hevákovým. Hlasování

o usnesení 5-0-0.

77.18 Zvýšení počtu kontejnerů na tříděný odpad. Předkládá: lng. V. Vik, místostarosta. Usnesení: Radá

konstatuje přetrvávající neuspokojivý stav v oblasti svozu tříděného odpadu, způsobený přeplňováním

nedostatečného počtu kontejnerů na stanovištích a stánovuje úřadu nový termín 12. 6. 2024 pro předložení

konkrétního návrhu na řešení počtu kontejnerů (podklad pro žádost na HMP) a nepořádku kolem kontejnerů.

Hlasování o usnesení 5-0-0.

77.19 Opravy komunikací vMČ Praha-Suchdol, Pokračování bodu 71.8., 73.15. Předkládá: lng. V. Vik,

místostarosta. Usnesení: Rada bere na vědomí podstatné prodlení s opravami komunikací a souhlasí s novým

termínem 19. 6. 2024 pro předložení plánu opráv komunikací na rok 2024 vč. předpokládaných nákladů.

Hlasování o usnesení 5-0-0.

Zasedání bylo ukončeno v 18:30 hod.

Zápis byl vyhotoven dne 29. 5. 2024

 podpis ověřovatelů:

 podpis starosty MČ: 2


